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Yttrande angående – Förslag till Göteborgs 
Stads plan för att förbättra hbtqi-personers 
livsvillkor 2025–2028 

 

Arbetet utifrån planen är tänkt att ligga så nära ordinarie arbete som möjligt och ska inte 

bedrivas som en sidoordnad verksamhet. Det är vår förhoppning att planen kommer att 

kunna bidra positivt till nämndens kärnverksamhet. Det är bra att förvaltningen betonar 

att de åtgärder som planen anger i högre utsträckning bör utgå från lokala förutsättningar 

och identifierade behov. Arbetet för att förbättra livsvillkoren för HBTQI-personer är 

viktigt för att nå nämndens mål om att fler unga ska klara skolan. Vi tror att planen, 

eventuellt med vissa justeringar, kommer att kunna bidra positivt till att öka 

måluppfyllelsen. 

Vi kommer inte föreslå något annat beslut i nämnden utan hanterar ärendet utan eget 

ställningstagande och återkommer samlat när ärendet kommer till kommunstyrelsen. 
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